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Protokollsanteckning 
 

Drog- och narkotikaanvändningen är ett växande samhällsproblem som resulterar i 

kriminalitet, social misär och lidande. I arbetet med att minska droganvändandet är 

förebyggande insats bland unga och skolungdom oerhört viktigt. 

Bland skolungdomarna rapporterar ca 6 % i årskurs 9 och ca 13 % i årskurs 2 på gymnasiet 

använt narkotika under de senaste 12 månaderna vid 2019 års drogvaneundersökning. Det 

skiljer sig något mellan könen och det är fler pojkar än flickor som rapporterar erfarenhet av 

narkotika även bland skolungdomarna. Det höga användandet visar tydligt att insatser som 

vänder sig till unga är angeläget. 

Sverigedemokraterna anser det anmärkningsvärt att en rad aktiviteter som just vänder sig till 

våra unga ej genomförts. Vi noterar att tillsyn för rökfria skolgårdar, undervisning om ANDT i 

grundskola och gymnasium och ANDT-rutiner för grundskola och öppen 

ungdomsverksamhet, ej genomförts som planerat. Detta är aktiviteter som, om man anser 

att förebyggande åtgärder är det bästa alternativet, bör prioriteras högt. 

Borås Stad måste än mer prioritera arbetet med våra barn och unga i det drogpolitiska 

arbetet. 
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